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Edward Kosmal stwierdza, że dopłaty dla rolników w najnowszym
budżecie Unii Europejskiej na lata 2021-2027 będą wyrównane z
dotacjami dla tej częsci pracowników w krajach członkowskich
UE. Gość „Poranka WNET” odpowiada także na pytanie, dlaczego
obcy kapitał kupił znaczącą część zachodniopomorskiej ziemi.
Problemem była kiepska kondycja finansowa polskich rolników,
którzy musieli posprzedawać grunty. Kosmal opowiada także o
negatywnym wpływie na naturę energetyki wiatrowej. Wiatraki
źle  oddziałową,  jeśli  są  umiejscowione  na  polach.  Lepszym
pomysłem,  jak  podkreśla  członek  Rady  Krajowej  NSZZ  RI
„Solidarność”, jest zakładanie farm wiatrowych na morzu.
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